
 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Pilekæret tirsdag 22/11-2022 
 
Tilstede:  
Almindelige medlemmer: 
Jønne nr. 13, Klynge A 
Kim nr. 19, Klynge B, 5.medlem  
Anders nr. 23, Klynge B 
Ole nr.25, Klynge C 
Sara nr.39, Klynge D 
Suppleanter:  
Simon nr. 37 
Jes nr. 15,  
 
Ikke tilstede: 
 
Dagsorden 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
2.. Nyt fra klyngerne 
Klynge A: Nyt tag på nr. 9 
Klynge B: Intet nyt 
Klynge C: Har haft efterårs klynge-dag 
Klynge D: Intet nyt 
 
3. Økonomi med status for kontingentopkrævning  
Anders gennemgik økonomien. 
 
Anders har undersøgt, om der er pointe i at skifte bank eller type af bankkonti, for at optimere 
renter af indestående.  
Der bedømmes ikke at være nok at tjene eller spare til at et skift kan svare sig. 
 
4. Beslutning om udskiftning til LED på stibelysning. Se tidligere mail fra Anders med tilbud. 
Anders kommer med en indstilling til en beslutning. 
 
Ole laver et realitetstjek på det nuværende tilbud. 
 
Anders tager kontakt til kontaktpersonen for tilbuddet i forhold til optimering af finansiering – 
eventuelt med delbetaling og finansiering af restbeløbet. 
 
Bestyrelsen har besluttet at gå videre med udskiftning af armaturerne. Som udgangspunkt 
ønskes en finansieringsordning i stedet for en fuld betaling. 
 
5. Eventuelt - måske med diskussion af eftermiddagens fodboldkamp! 
 
Mødet planlagt til den 24/1-2023 flyttes til tirsdag den 17/1-2023 kl. 20 hos Sara, nr. 39. 


